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YRKANDE 

 

Avrop av tilläggsmedel inför införande av valmöjlig-
heter inom hemtjänsten (KS/2019:801) 

 

Bland det första som den nya socialdemokratiskt ledda högermajoriteten i 

Botkyrka kommun tog initiativ till hösten 2018 var att öppna hemtjänstmark-

naden för privata aktörer. Detta kommer att minska våra möjligheter att er-

bjuda våra medborgare valfrihet, eftersom det innebär en administrativ mer-

kostnad för kommunen och med all sannolikhet leder till att våra gemen-

samma skattemedel hamnar i fickorna på riskkapitalister i stället för inom 

den verksamhet vi säger oss vilja stärka. Privatiseringen av hemtjänsten le-

der till att gemensamma resurser inte används ändamålsenligt och de ekono-

miska klyftorna ökar när allmänna medel överförs till privat ägo. Miljö och 

klimat skadas när många utförare verkar parallellt inom samma område, i 

stället för att samordna transporter och samplanera verksamhet. Initiativet är 

därför ekonomiskt, socialt och ekologiskt ohållbart och borde avbrytas. 

 

I ett läge med mycket ansträngd ekonomi väljer den politiska majoriteten nu 

att använda10 miljoner kronor till att skapa nya strukturer för att välfärdsfö-

retag skall kunna omvandla våra skattemedel till privata vinster. Kommunen 

planerar att höja nivån på hemtjänstersättningen för att attrahera privata ak-

törer till den marknad man skapar, vilket i förlängningen kommer att stå våra 

medborgare och brukare dyrt. 

 

Med hänvisning till detta yrkar jag: 

 

Att föreslå kommunfullmäktige att besluta att avbryta privatiseringen av 

hemtjänsten. 

 

Att vård- och omsorgsnämndens avrop av tilläggsmedel avslås.

  

 

Mats Einarsson (V) 

 

 

 


